

Financial Offer: Supplying Sanitary napkins in Al-Hol camp in – NES.

العرض المالي: تجهيز فوط صحية في مخيم الهول - شمال شرق سوريا

#	Items Description	وصف المادة	UNIT	UNIT PRICE (USD)	Estimation Quantity Per Order الكمية المقدرة لكل طلب	Estimation Total Quantity الكمية الإجمالية التقديرية
1	Pack of 10. Made from cellulose pulp, nonwoven, Type: winged, Each pad should have a cover individually to carry discreetly in purses or pockets, preferably environment-friendly, for disposal of pads after use with the same shape and color. , super plus flow, ultra protection, Best Quality in local market. Size: Large. If the packaging is local, the main Brand must recognize the company.	عبوة من 10 قطع. مصنوعة من لب السليلوز، غير منسوجة، النوع: مجنح، يجب أن يكون لكل فوطه غطاء فردي لحملها بشكل سري في الحقائب أو الجيوب، ويفضل أن تكون صديقة للبيئة، للتخلص من الفوط بعد الاستخدام بنفس الشكل واللون. تدفق فائق، حماية فائقة، أفضل جودة في السوق المحلية المقاس: كبير. إذا كانت العبوة محلية، فيجب أن تتعرف العلامة التجارية الرئيسية على الشركة.	Pack of (10) PCs		33,000	462,000

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

3. The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.

4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.

5. The vendor must provide a physical sample of Sanitary Napkins as stated in financial offer, to Blumont office in Al-Hassaka. Otherwise, the offer will fail technical evaluation and will not proceed to the next stages of evaluation.

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.

2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.

3. يتم التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال شرق سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .

4.الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال شرق سوريا .

5.يجب على المورد تقديم عينة مادية من الفوط الصحية كما هو مذكور في العرض المالي إلى مكتب بلومونت في الحسكة وإلا فإن العرض يفشل في التقييم الفني ولن ينتقل إلى المراحل التالية من التقييم.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____